
Protoko1 Nr 10612008 
z posiedzenia Zarzqdu Powiatu Tucholskiego 

odbytego w dniu 16 wrzeinia 2008 r. 

Obecni: 
Starosta Tucholski- Piotr Mowiiski 
Wicestarosta Tucholski - Tadeusz Zaborowski 
Czlonek Zarzqdu- Boguslaw Szramka 
Czlonek Zarzqdu - Piotr Broszkiewicz 
Skarbnik Powiatu - Krystyna Sinilo 
Sekretarz Powiatu - Marek Wolski 
Radca Prawny - Agnieszka Toczko 

Pan Starosta powital zebranych i otworzyl posiedzenie Zarzqdu Powiatu Tucholskiego. 
1. Starosta przedstawil informacje dotyczqcq pobytu delegacji Powiatu 

Tucholskiego w Tarnowskich Gorach. WymieniliSmy dogwiadczenia z tym 
powiatem. Powiat Tarnogorski ma ogromne problemy dotyczqce stuzby 
zdrowia i oSwiaty. 
Pani Skarbnik poinformowala, ze Wydzial Finansow konsultowal sprawe 
skladek na ZUS i podatku w zwiqzku z przekazaniem szkoly leinej. 

2. Wicestarosta poinformowal o nastepujqcych sprawach: 
dnia 13 wrzeSnia br. uczestniczyl w dozynkach gminnych w Raciqzu, 
dnia 14 wrzeSnia br. uczestniczyl w Dniu Kukurydzy w Wiszczycach, 
impreze zaszczycilo wiele osobistoSci, byly wystepy i stoiska, zostal mocno 
podkreSlony akcent Powiatu jako wspolorganizatora, 
nie udalo sie niestety wreczyt Krzyi:y Zaslugi, ale wyniknelo to z przyczyn 
od nas niezaleznych. 

3. Starosta przedstawil przygotowany projekt stanowiska Rady Powiatu 
Tucholskiego w sprawie budowy obejScia drogowego miasta Tuchola. Rada 
Miejska rowniei: przyjmie na sesji podobne stanowisko. Stanowisko dotyczy 
zaniepokojenia dzialaniami samorzqdu wojewodztwa zmierzajqcymi do 
obarczenia samorzqdow lokalnych tj. Powiatu Tucholskiego i Gminy Tuchola 
znaczqcym ciezarem finansowym zwiqzanym z budowq obejScia drogowego 
miasta Tuchola. Informacje takie wynikajq ze spotkania, ktore odbylo sie w 
Urzedzie Miejskim w tej sprawie. 
Zarzqd zaakceptowal projekt stanowiska i zostanie on skierowany na najblizszq 
sesje Rady Powiatu. 
Wicestarosta zwrocil uwage, ze spotkanie w Urzedzie Miejskim nie zostalo 
wlaSciwie przygotowane, poniewaz wczeSniej nalezalo spotkac sie z ZDW. 
W spotkaniu nie uczestniczyl gl6wny dyrektor ZDW, a jego zastepca. Material 
zostal przekazany do ZDW i zostal on tam dokladnie przejrzany. Skrbcenie 4 
odcinka miedzy rz. Brdq , a Rudq dalaby ogromne oszczednoSci. Samorzqd 
wojewbdztwa chce, zeby to lokalne samorzqdy realizowaly te inwestycjq, gdyz 
wtedy to one musialyby pozyskaC Srodki na ten cel. 
Starosta poinformowal, i e  na spotkaniu nie podnoszono takich argumentow, 
natomiast zglaszano, i e  samorzqdy lokalne bedq blikej i w zwiqzku z tym bedq 
mialy lepszy nadzor nad przeprowadzanq inwestycjq. 

4. Starosta przedstawil Zarzqdowi propozycje stanowiska w sprawie zmian w 
systemie sqd6w rejonowych Jest przygotowane rozporzqdzenie likwidujqce 



Wydzial Grodzki w Sqdzie Rejonowym w Tucholi. 0 planowanej likwidacji, jej 
merytorycznych podstawach nikt wczeSniej nie informowal zainteresowanych 
w sprawie samorzqdow. 
Zarzqd przyjql stanowisko w brzmieniu zaproponowanym przez Starostq (4-0- 
0). 
Projekt takiego stanowiska zostanie takie skierowany na sesjq Rady Powiatu. 

5. Wicestarosta poinformowal, ze jest projekt wedhg ktorego parki krajobrazowe 
mialyby przejSC pod Regionalnq Inspekcjq Ochrony ~rodowiska na obszarze 
objqtym programem Natura 2000, a pozostale miatyby przejSC pod samorzqdy 
powiatowe. 

6. Zarzqd zapoznal siq z wnioskiem Dyrektora Zespoh Szkol Licealnych i 
Technicznych w sprawie wyrazenia zgody na umieszczenie banera prywatnej 
szkoty jqzykow obcych ,,Linguav na ogrodzeniu szkoty. Zarzqd wyrazil zgodq 
na dzierzawq miejsca na reklamq na okres 1 roku. Zarzqd ustalil stawkq w 
wysokoici 0.50 zl za m2 na dobq. 

7. Zarzqd zapoznal siq z wnioskiem Dyrektora DPS w sprawie zakupu lenteksu do 
pokoi mieszkancow. Zarzqd zapoznal siq rowniez z informacjq dotyczqcq 
pozyskania Srodkow od sponsorow. 
Zarzqd zdecydowal, ze na dzien dzisiejszy Srodki nie zostanq zwiqkszone. JeSli 
Srodkbw bqdzie za malo to zostanq one uzupelnione na sesji w listopadzie. 
Starosta poinformowal, i,e byl w DPS-ie i ze prace tam postqpujq i efekty sq 
zadowalajqce. Jest tam takie sala rehabilitacji wyposazona w nowy sprzqt. 

8. Sekretarz poinformowal, ze sq przygotowywane zarzqdzenia dotyczqce 
powolania komisj i do przyjmowania i likwidacj i Srodkow tnvalych 

9. Wicestarosta poinformowal o nastqpujqcych sprawach: 
w dniu wczorajszym tj. 15 wrzeSnia br. odbylo siq posiedzenie Komisji 
Polityki Spolecznej i Zdrowia, w posiedzeniu uczestniczyl prezes Spolki 
,,Szpital Tucholski" sp. z 0.0. i przedstawil biznesplan dotyczqcy 
dostosowania szpitala, 
Powiat Bydgoski zwrocil siq z wnioskiem przedluzenie o 1 miesiqc czasu 
funkcjonowania promu, 
prowadzil rozmowy z P. Krystynq Zdolskq z PKS w Chojnicach w 
sprawie uruchomienia linii autobusowej w dni wolne od pracy do Wielkiej 
i Malej Kloni. 

Na tym protokol zakonczono. 

Protokolowala: 

Katarzyna Puczynska 
Zanqd Powiatu / , 
Piotr Mowinski 

........... Tadeusz Zaborowski.. bfL 
Boguslaw Szramka.. . 

Piotr Broszkiewicz.. 

/ 


